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Από το υπ’ αριθ. 21/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 422/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη ανάκληση άδειας λειτουργίας και μη 
σφράγιση κατ/ματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Ιωάννη Κούρτη. 

 
       Σήμερα 6 Σεπτεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Ασωμάτων, στην ταβέρνα Μ. Μιχαλόπουλου «Νυχτερίδα», ύστερα από 
την με   ημερομηνία 2-9-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα 
με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης ------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Α. Δελαβερίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Δ.  Πέτκος Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ.  Βαφείδης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά     τη   συζήτηση   της  υπ’ αριθ. 421/99 
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης απόφασης   προσήλθαν   οι  κ.κ. Π. Πιτούλιας, Ε. Σοφιανίδης 
14. Π. Πιτούλιας και αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη    συζήτηση   της   υπ’   αριθ. 422/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησε  ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 3) Κατά   τη   συζήτηση     της    υπ’  αριθ. 423/99  απόφασης 
18. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
19. Λ. Τσαβδαρίδης 4) Κατά     τη    συζήτηση   της    υπ’  αριθ. 426/99 απόφασης 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
21. Ε. Λευκοπούλου 5) Κατά    τη   συζήτηση    της   υπ’  αριθ. 429/99   απόφασης  
22. Ι. Ακριβόπουλος προσήλθε   ο  κ.  Ι.  Κουρουζίδης   και   αποχώρησε   ο  κ.   Γ. 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Ουρσουζίδης. 
24. Ε. Κουκουρδής 6) Κατά    τη    συζήτηση  της   υπ'   αριθ.  431/99   απόφασης 
25. Γ. Μανακούλης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
26. Π. Αγαθαγγελίδης  

 
 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-8-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή 
Δημάρχου κ. Κων/νου Πουλασουχίδη που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. ιθ της παρ. 1 του αρθ. 24 του Π.Δ. 410/95 
(ΔΚΚ) η χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων και 
επιχειρήσεων , οι όροι των οποίων καθορίζονται από υγειονομικές διατάξεις, ανήκει 
στην αρμοδιότητα των Δήμων. 

Σύμφωνα επίσης με τις διατάξεις της παρ. 9 του αρθ. 6 της Α1β/8577/83 
Υγειονομικής Διάταξης τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας, κλείνονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή, οι δε 
παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α. Ν 
2520/40. 

Σύμφωνα τέλος, με την παρ. 2 του αρθ. 25 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ) "οι 
διατάξεις του Π.Δ/τος 180/1979 περί όρων λειτουργίας κατ/των πωλήσεως 
οινοπνευματωδών ποτών και κέντρων διασκεδάσεως όπως τροποποιήθηκε - 
συμπληρώθηκε μεταγενέστερα εξακολουθούν να ισχύουν. Όπου στο ανωτέρω 
προεδρικό διάταγμα , για θέματα χορήγησης ή ανάκλησης ή αφαίρεσης αδειών ή 
σφράγισης των καταστημάτων αναφέρεται  "Αστυνομική Αρχή" ή Αστυνομικός 
Διευθυντής ή Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας ή Υπουργός Δημόσιας Τάξης, 
νοείται το οικείο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο λαμβάνει την   σχετική απόφαση το 
αργότερο σε τριάντα (30) ημέρες από τότε που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες 
προϋποθέσεις." 

Με το αρ. 1020/11109/22-β/18-8-1999 έγγραφο του, το οποίο επισυνάπτεται, 
το Αστυνομικό Τμήμα Βέροιας μας γνωρίζει ότι στο κατάστημα, κέντρο διασκέδασης 
, που λειτουργεί στην Βέροια και επί της οδού Θεσ/νίκης αρ 127 με υπεύθυνο τον 
Κούρτη Ιωάννη του Γεωργίου, στις 18-8-1999 και ώρα 04:05 διαπιστώθηκε - 
βεβαιώθηκε παράβαση από τις αναφερόμενες στο αρ. 2 παρ. 2α  του Π.Δ. 180/79, 
δηλ. παραβίαση του καθορισμένου ωραρίου λειτουργίας του καταστήματος. 

Σύμφωνα με το ανωτέρω Π.Δ. όπως τροποποιήθηκε και ισχύει μεταγενέστερα, 
εάν μετά από 3 αποφάσεις προσωρινής αφαιρέσεως της αδείας λειτουργίας 
καταστήματος πωλήσεως οινοπνευματωδών ποτών - κέντρων διασκεδάσεως, 
βεβαιωθεί εκ νέου παράβαση των διατάξεων που ισχύουν κάθε φορά για την κοινή 
ησυχία την λειτουργία μουσικής χωρίς άδεια, την παραβίαση των όρων και 
προϋποθέσεων της κατεχόμενης αδείας λειτουργίας μουσικής και το ωράριο 
λειτουργίας του καταστήματος, εντός έτους από έκτιση της τελευταίας  προσωρινής 
αφαίρεσης, η άδεια λειτουργίας του καταστήματος δύναται να αφαιρείται οριστικά με 
απόφαση του Υπουργού Δημόσιας Τάξης, ύστερα από πρόταση του Αρχηγού της 
Ελληνικής Αστυνομίας. 

Για το προμνησθέν κατάστημα έχουν εκδοθεί 3 αποφάσεις Δημάρχου για 
προσωρινή αφαίρεση της άδειας λειτουργίας: 

1. Η με αρ. πρωτ. 17592/22-9-1998, απόφαση Δημάρχου αρ. 1677/1998 για Α 
προσωρινή αφαίρεση της αδείας. 

2. Η με αρ. πρωτ. 1613/1-2-99, απόφαση Δημάρχου αρ. 64/1999 για Β 
προσωρινή αφαίρεση της αδείας. 

3. Η με αρ. πρωτ.5852/7-4-99, απόφαση Δημάρχου αρ. 635/1999 για Γ 
προσωρινή αφαίρεση της αδείας. 

Η απόφαση για την Γ προσωρινή αφαίρεση της αδείας του πιο πάνω 
καταστήματος πραγματοποιήθηκε στις 14-4-1999 και η βεβαίωση της νέας 
παράβασης έγινε στις 18-8-1999 . 



Επίσης με το αρ. 1020/11109/23/18-8-1999 το Αστυν. Τμήμα μας γνωρίζει ότι  
την ίδια μέρα διαπιστώθηκε και ότι η είσοδος του αύλειου χώρου του καταστήματος, 
ήταν ανοικτή και χρησιμοποιείτο από τους πελάτες του καταστήματος 

Σύμφωνα με την παρ. 5 της με αρ. πρωτ. 24787/20-3-1998 άδειας ίδρυσης και 
λειτουργίας καταστήματος που χορηγήθηκε στον πιο πάνω " Η είσοδος του αύλειου 
χώρου του καταστήματος επί της Π.Ε.Ο.  Θεσ/νίκης - Βέροιας θα είναι κλειστή  και 
ΔΕΝ θα χρησιμοποιείται". 

Από τα προεκτεθέντα διαπιστώνεται ότι ο πιο πάνω καταστηματάρχης 
παραβιάζει ουσιώδη όρο που ετέθη στην χορηγηθείσα άδεια η οποία ορίζει:  

"Χορηγούμε ……… με τους παρακάτω όρους, η παράβαση των οποίων 
συνεπάγεται, εκτός της ποινικής δίωξης και την ανάκληση της παρούσας άδειας." 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει για την οριστική αφαίρεση - ανάκληση ή μη της άδειας ίδρυσης και 
λειτουργίας που χορηγήθηκε στον πιο πάνω για το εν λόγω κατάστημα, καθώς και 
την σφράγιση αυτού. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πουλασουχίδης: Με έγγραφο του Αστυν. Τμήματος Βέροιας μας έγινε 

γνωστό ότι στο κατ/μα υγειονομικού ενδιαφέροντος ιδιοκτησίας Ιωάννη Κούρτη, του 
οποίου η άδεια αφαιρέθηκε προσωρινά 3 φορές διαπιστώθηκε νέα παράβαση σχετικά 
με το ωράριο λειτουργίας του κατ/τος. Στις 18-8 διαπιστώθηκε το κατ/μα να 
λειτουργεί στις 3.30 το πρωί. 

Σύμφωνα με το νόμο σε περίπτωση που αφαιρεθεί προσωρινά η άδεια κατ/τος 
υγειονομικού ενδιαφέροντος για 3η φορά κι εφόσον διαπιστωθεί νέα παράβαση 
δύναται το Δ.Σ ν΄ ανακαλέσει την άδεια λειτουργίας . 

Την ίδια ημέρα διαπιστώθηκε από το όργανο του Αστυν. Τμήματος ότι το 
κατ/μα αυτό λειτουργώντας παραβίασε ουσιώδη όρο που περιλαμβανόταν στην 
χορηγηθείσα άδεια. Δηλ. ενώ δεσμεύτηκε ο ιδιοκτήτης του κατ/τος ότι η είσοδος του 
προαύλιου χώρου του κατ/τος επί της παλιάς εθνικής οδού    Θεσ/νίκης - Βέροιας, θα 
είναι κλειστή  και δεν  θα χρησιμοποιείται , διαπιστώθηκε ότι ήταν ανοιχτή η είσοδος 
και την χρησιμοποιούσαν. Επειδή η παράβαση αυτή αφορά τροποποίηση ουσιώδους 
όρου της άδειας που χορηγήθηκε, προτείνεται ν' αποφασίσει το Δ.Σ. την ανάκληση 
της άδειας λειτουργίας του κατ/τος αυτού. 

Δήμαρχος: Ζητώ συγνώμη από το Δ.Σ. αλλά πρέπει να πεταχτώ στην 
εκδήλωση των Α.μ.Ε.Α που γίνεται στο Άλσος και θα επιστρέψω. 

Μαρκούλης Αντ. Δικηγόρος Κούρτη: Θα ήθελα να πω ότι όπως εισάγεται το 
θέμα εισάγεται κατ' εφαρμογή της διάταξης του Π.Δ. 180/1979 (εδ. 2, παρ. 3 του αρθ. 
2) που περιλαμβάνει την δυνητική δυνατότητα που έχει το Δ.Σ. να προβεί στην 
ανάκληση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας ενός κατ/τος όταν σημειωθεί βεβαίωση 
παραβάσεως από τα Αστυνομικά όργανα. 

Όπως ξέρετε είναι στη δικαιοδοσία του Δημάρχου  να προβαίνει στην 
προσωρινή αφαίρεση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας όταν τίθεται ζήτημα. 

Όλες οι προσωρινές αφαιρέσεις οι οποίες έχουν γίνει αφορούν την παράβαση 
λειτουργίας του ωραρίου. Όπως έχει οριστεί από τον Υπουργό Εργασίας το ωράριο 
λειτουργίας  είναι μέχρι τις 3.30 για τις καθημερινές και παρατείνεται κατά μισή ώρα 
την Παρασκευή και το Σάββατο. Από την ίδια διάταξη της υπουργικής απόφασης 
υπάρχει μία ανοχή  άλλης μισής ώρας παράτασης του συγκεκριμένου ωραρίου. 
Επομένως οποιοδήποτε κατ/μα έχει την δυνατότητα να λειτουργεί μέχρι τις 4.00  

Έχουμε από το Αστυν. Τμήμα μία βεβαίωση παράβασης η οποία αφορά την 
18-8-1999 στις 4.05 η ώρα δηλ. 5' μετά το νόμιμο ωράριο λειτουργίας των κατ/των. 



Είναι ευνόητο, ο ίδιος ο καταστηματάρχης μερικές φορές να παραβαίνει το ωράριο 
έστω για 1-2 ή 5'. 

Το άλλο θέμα που τίθεται είναι το ζήτημα της λειτουργίας της πόρτας του 
κατ/τος στον δρόμο της παλιάς Εθν. Οδού Βέροιας-  Θεσ/νίκης . Αυτή η είσοδος είναι 
κλειστή. Υπήρξε μία βεβαίωση παραβάσεως την οποία δεν μας την κοινοποίησε το 
Αστυν. Τμήμα. Όπως ξέρετε όλες οι παραβάσεις κοινοποιούνται στον υπεύθυνο 
κατ/ρχη. Επίσης δεν μας γνωστοποιήθηκε ποιος ήταν αυτός που σημείωσε την 
παράβαση. Για να σημειώσουμε μία παράβαση θα πρέπει να την προσδιορίσουμε 
επακριβώς. Η θέση μας είναι ότι η συγκεκριμένη είσοδος είναι κλειστή συνεχώς και 
δεν χρησιμοποιείται από μας. Είναι άξιο απορίας πως σημειώθηκε αυτή η παράβαση. 
Τηρούμε τις υγειονομικές και αστυνομικές διατάξεις και του ειδικότερους όρους  υπό 
τους οποίους έχει χορηγηθεί η συγκεκριμένη άδεια ίδρυσης και λειτουργίας του 
κατ/τος. 

Λαμβάνοντας υπόψη 1) Το γεγονός ότι καταρχάς το περιεχόμενο των 
παραβάσεων αφορά ένα συνηθισμένο φαινόμενο για την Ελλάδα, 2) Ότι η είσοδος 
δεν χρησιμοποιείται, 3)   Ότι στο μέλλον θα φροντίσουμε να είμαστε πιο προσεχτικοί, 
θ' αστυνομεύσουμε την είσοδο με δικούς μας ανθρώπους, θα πρέπει το Δ.Σ. να δείξει 
ότι αντιλαμβάνεται τους πειρασμούς των πελατών και τη θέση των κατ/ρχων 
απέναντι στους πελάτες  

Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήσεις; 
Σκουμπόπουλος: Πότε πήρε άδεια το μαγαζί; 
Πρόεδρος: Στις 20/3/1998 
Σκουμπόπουλος: Μέσα σ' ένα χρόνο έγινε αφαίρεση της αδείας του 3 φορές; 

Έχει κάνει δηλ. 9 παραβάσεις σ' ένα χρόνο; 
Χαμαλής: Η ανάκληση της αδείας του συγκεκριμένου κατ/τος αφορά την 

παράβαση στο ωράριο ή την γνωστή υπόθεση των κοριτσιών που είδαμε στην 
τηλεόραση; 

Κουρουζίδης: Μία ερώτηση προς τον εισηγητή: Τι έννοια έχει το "δύναται το 
Δ.Σ"; 

Πουλασουχίδης: Η πρώτη προσωρινή  αφαίρεση της άδειας έγινε στις 
22/9/1998, η 2η στις 1/2/1999 και η 3η στις 7/4/1999 με 3 παραβάσεις η κάθε 
περίπτωση. 

Το θέμα έρχεται στο Δ.Σ. για παράβαση του ωραρίου δεν έχει σχέση με τα 
γνωστά κορίτσια που είπε ο κ. Χαμαλής. Όσο για  το τι    σημαίνει "δύναται", είναι 
κυριολεκτική έννοια. Το Δ.Σ. έχει τη δυνατότητα ν' αποφασίσει για την ανάκληση της 
άδειας ή όχι. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
Σκουμπόπουλος: Και μόνο που ο νομοθέτης δείχνει τη διάθεση και βάζει το 

δυνητικό, μας δίνει την δυνατότητα σ' εμάς, που είμαστε πολιτικό όργανο, να δούμε 
με την δέουσα σοβαρότητα το ζήτημα της σφράγισης του κατ/τος αυτού. 

Απ' ότι ξέρουμε το κατ/μα είναι έξω από την πόλη. Είχα πει και σε 
προηγούμενη συνεδρίαση ότι δεν πρέπει να βλέπουμε με μεγάλη ευκολία την 
σφράγιση και την ανάκληση των αδειών των κατ/των υγ/κού ενδιαφέροντος. Γιατί 
μέσα σ' αυτά τα κατ/τα και οι επιχειρηματίες βγάζουν το ψωμί τους αλλά και μία 
σειρά από συμπολίτες μας που δουλεύουν σ' αυτά. Μου είναι πολύ δύσκολο να πω 
ότι κλείνει ένα κατ/μα και ν' αφαιρέσω την εργασία από συμπολίτες. 

Επειδή για 1η φορά έρχεται τέτοιο θέμα στο Δ.Σ. να δώσουμε άλλη μία 
δυνατότητα στον επιχειρηματία. Να μην ανακαλέσουμε την άδεια, να σφραγίσουμε 
το κατ/μα και να συζητήσει ο επιχειρηματίας με τον Δήμο για άλλη λειτουργία του 
κατ/τος. Εάν ανακαλέσουμε την άδεια θα τον υποβάλλουμε σε μια σειρά από 



ταλαιπωρίες για να εκδώσει νέα.  Γιατί το οίκημα αυτό πάλι μία παρεμφερή άδεια θα 
πάρει από τον Δήμο. Ενδεχομένως όχι από τον ίδιο τον επιχειρηματία από κάποιον 
άλλον. Ας το δούμε κι έτσι το θέμα. 

Ουρσουζίδης: Όλοι γνωρίζουμε ότι τέτοιου είδους κατ/τα υπάρχουν και 
λειτουργούν στη πόλη μας με παρεμφερή χρήση. Εγώ θα σταθώ μόνο στην ουσία του 
θέματος που κατά την άποψη μου, είναι η πρόσβαση του κατ/τος από τον οδικό 
άξονα Βέροιας - Μακροχωρίου. Είναι εξαιρετικά επικίνδυνη διότι δεν διαθέτει 
ασφαλή πρόσβαση. Θα πρότεινα λοιπόν να σφραγιστεί το κατ/μα για όσες μέρες 
προβλέπεται από τη νομοθεσία και να δηλωθεί εδώ ότι θα χτιστεί με μόνιμη 
κατασκευή έτσι ώστε ν' αποκλειστεί η προσπελασιμότητα οχημάτων στον 
συγκεκριμένο προαύλιο χώρο  

Κουρουζίδης: Μετά τις διευκρινήσεις που δόθηκαν έχουμε την δυνατότητα να 
πάμε ή σε μια θετική κατεύθυνση του ζητήματος ή  σε μια αρνητική. Δεν πρέπει να 
ξεχνάμε ότι οι παραβάσεις οι οποίες είδαμε είναι μόνο για το ωράριο. Όλοι 
γνωρίζουμε ότι όλα τα κατ/τα παρανομούνε. Δεν υπάρχει κατ/μα το οποίο να μην 
υπερβαίνει το καθορισμένο ωράριο. Αυτ'ο το οποίο πρέπει  να δούμε σαν Δ.Σ  είναι 
αν η λειτουργία των κατ/των επηρεάζει τη ζωή των κατοίκων ή άλλες παραμέτρους. 
Η συγκεκριμένη παράβαση νομίζω ότι δεν επηρεάζει  τους κατοίκους, γιατί δεν 
υπάρχουν εκεί γύρω. Θα πρέπει να τονίσουμε ότι σε άλλες περιοχές όπως η 
Κυριώτισσα δεν πήραμε θέση και δεν παίρνουμε θέση, για τα όργανα που έχουν την 
ευθύνη. Νομίζω ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση θα συνταυτιστώ με την πρόταση 
του κ. Σκουμπόπουλου. 

Επίσης μετά τη δήλωση που έκανε ο κ. Μαρκούλης ότι θα κλείσει την είσοδο 
θα πρέπει να δει ο Δήμος  πως αυτό θα διασφαλιστεί. Δεν είναι μόνο το συγκεκριμένο 
κατ/μα που έχει πρόβλημα, είναι κι άλλα πολλά κατ/τα επί του άξονα αυτού. 

Τσαβδαρίδης: Όσον αφορά τη βεβαίωση των παραβάσεων στο συγκεκριμένο 
κατ/μα μένω κατάπληκτος. Γιατί είναι ελάχιστο το χρονικό διάστημα στο οποίο 
σημειώθηκαν 9 παραβάσεις. Είμαι της γνώμης ότι προκειμένου το Δ.Σ. ν' αποφασίσει 
τη λήψη ενός τόσο επαχθούς μέτρου για τον επιχειρηματία, θα πρέπει να δει τα υπέρ 
και τα κατά μιας τέτοιας απόφασης. Πιστεύω ότι η λειτουργία αυτού του κατ/τος δεν 
προκαλεί προβλήματα κι ενοχλήσεις στη ζωή των κατοίκων . Οι παραβάσεις αφορούν 
κυρίως παράβαση ωραρίου. Από την άλλη  μεριά έχουμε ένα σοβαρό επιχειρηματία ο 
οποίος έχει επενδύσει τεράστια κεφάλαια και ζουν απ' αυτόν αρκετές  οικογένειες της 
πόλης μας. Νομίζω ότι τα κατά , στην περίπτωση απόφασης για ανάκληση, είναι 
σαφώς περισσότερα . Θα πρέπει το Δ.Σ. να δείξει ανοχή, να δώσουμε μία ευκαιρία 
στον επιχειρηματία και να δεσμευτεί για την λειτουργία της εξόδου έτσι ώστε να 
είναι ασφαλής η λειτουργία του κατ/τος.  

Πρόεδρος: Δευτερολογίες  
Ουρσουζίδης: Θέλω να διευκρινίσω ότι η δική μου τοποθέτηση έχει να κάνει 

μόνο με την προσπελασιμότητα της εισόδου γιατί είναι πολύ επικίνδυνη. Η πρότασή 
μου είναι να σφραγιστεί για 15 μέρες όπως προβλέπεται , με την προϋπόθεση ότι πριν 
ανοίξει το κατ/μα να έχει εξασφαλιστεί το σφράγισμα της εισόδου . 

Πουλασουχίδης: Τελικά αν εγώ ήμουν ο επιχειρηματίας μετά τα εύσημα που 
έχω αποκομίσει από την συνεδρίαση του Δ.Σ. θα πήγαινα να συνεχίσω τη λειτουργία 
του κατ/τος προσφέροντας κοινωνικό έργο στους δημότες της πόλης και στους Δ.Σ. 
Έχουμε    3 προσωρινές αφαιρέσεις και τη 10η παράβαση μετά τις αφαιρέσεις. 

Πολύ καλά τα είπε ο κ. Μαρκούλης αλλά μπορεί στα δικαστήρια να ισχύουν 
όλα τα μέσα απόδειξης αλλά στο Δ.Σ. δεν ισχύει τίποτα άλλο πέρα από την 
παράβαση. Απ' τη στιγμή που διαπιστώθηκε παράβαση από αστυνομικό όργανο ο 
Δήμος είναι υποχρεωμένος να την λάβει υπόψη ανεξάρτητα από τα ελαφρυντικά ή 



όποιες αιτιολογίες προβάλλει ο επιχειρηματίας. Βέβαια γιαυτό το λόγο δεν έχουν 
καμία επίπτωση οι αθωωτικές αποφάσεις απ' τα δικαστήρια.  

Φοβάμαι ότι σε σύντομο χρονικό διάστημα θα έχουμε νέα παράβαση και αυτή 
η χάρη που δίνεται από τους Δ.Σ. προς τον επιχειρηματία δεν θα έχει καμία αξία. 

Όσον αφορά την είσοδο, όταν υπέβαλλε τα δικαιολογητικά του ο 
επιχειρηματίας δεσμεύτηκε ότι θα κλείσει την είσοδο και δεν θα λειτουργεί. 
Διαπιστώθηκε ότι η είσοδος άνοιξε και λειτούργησε. Είναι πιθανό να την κλείσει πάλι 
για ένα διάστημα. Τροποποίησε όμως ουσιωδώς τους όρους της άδειας  λειτουργίας 
και τίθεται το θέμα στο Δ.Σ. και δεν έχει δυνητική ευχέρεια το Δ.Σ. Ο Δήμος στο 
τέλος κάθε μήνα υποβάλλει κατάσταση στην εισαγγελία με τα στοιχεία των 
παραβάσεων που έχουν διαπιστωθεί απ' τα αστυνομικά όργανα και ενημερώνει για τις 
ενέργειες τις οποίες έχει προβεί για τις βεβαιώσεις αυτές.   

Θα ήθελα ν' απευθυνθώ στον επιχειρηματία λέγοντας το εξής: Αν τελικά το 
Δ.Σ. καταλήξει στο να μην γίνει ανάκληση της άδειας να έχει υπόψη του ότι θα 
πρέπει να είναι πολύ πιο προσεκτικός. Διότι την επόμενη φορά κανένας από μας δεν 
θα κάνει άλλη παραχώρηση. 

Το ερώτημα που τίθεται στο Δ.Σ. είναι αν θ' ανακληθεί η άδεια ή όχι; 
Αποτέλεσμα της ανάκλησης θα είναι η σφράγιση του κατ/τος. 

Το ερώτημα της ανάκλησης έχει 2 σκέλη: 1ο) Αν θ' ανακληθεί  η άδεια επειδή 
διαπιστώθηκε η 1η παράβαση μετά τις 3 αφαιρέσεις, που είναι δυνητική για το Δ.Σ. 
2ο) Ανάκληση ή μη της άδειας επειδή ο κατ/ρχης παρέβη ουσιώδη όρο της άδειας 
λειτουργίας του.  Σε περίπτωση που το Δ.Σ. αποφασίζει τη ΜΗ ανάκληση της άδειας 
δεν τίθεται θέμα σφράγισης. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν 2 προτάσεις. Η μία για ανάκληση και σφράγιση και η 
άλλη για μη ανάκληση και μη σφράγιση. 

Σκουμπόπουλος: Έκανα μία πρόταση. Βάλτε την σε ψηφοφορία. Συμφωνούμε 
με την σφράγιση αλλά όχι για την ανάκληση. 

Πρόεδρος: Η πρότασή σας είναι παράνομη.  
Στο σημείο αυτό επέστρεψε ο Δήμαρχος. 
Δήμαρχος: Υπάρχει μία βασική εισήγηση που λεει ανάκληση ή μη. Ψηφίζουν 

όσοι θέλουν την ανάκληση και όσοι δεν θέλουν ψηφίζουν την πρότασή τους.  
Σκουμπόπουλος: Επιμένω κ πρόεδρε. Είναι παράνομη βάσει ποιου 

κανονισμού; Πρέπει να την βάλετε σε ψηφοφορία. 
Πρόεδρος: Κε. Σκουμπόπουλε δεν έχετε το λόγο. Παρακαλώ να γραφεί στα 

πρακτικά ότι: "Ο πρόεδρος υποβάλλει μομφή στο πρόσωπό του κ. Σκουμπόπουλου 
για παρακώλυση της διαδικασίας της λειτουργίας του Δ.Σ. Την επόμενη φορά ο 
πρόεδρος θα εφαρμόσει τις διατάξεις του κώδικα που αφορά την εύρυθμη λειτουργία 
του Δ.Σ." 

Δήμαρχος: Νομίζω ότι δεν είναι καμία διαδικασία όπου ο καθένας παίρνει το 
λόγο και φωνάζει. Μπορεί ν' απουσίαζα μπορώ όμως ν' αντιληφθώ μία πρόταση που 
προβάλλεται όχι στην ανάκληση και ναι στη σφράγιση. Αυτό 1) Δεν είναι νοητά αλλά 
ούτε νομικά λογικό και νόμιμο. 2) Ουσιαστικά οδηγεί κάποιους να μην θέλουν να 
πάρουν θέση απέναντι σ' ένα πρόβλημα. 

Αν δεν μάθετε να είστε πολιτικά κακοί δεν θα είστε ώριμοι ν' ασκήσετε 
διοίκηση. Πολιτικά κακοί γινόμαστε όταν είναι φίλοι μας. συγγενείς μας, πολιτικοί 
υποστηρικτές μας. Αλλά κάποια στιγμή  πρέπει να πάρουμε μια θέση. Αν κρίνουμε 
ότι δεν είναι νόμιμη η εισήγηση καταψηφίζουμε. Αν είναι νόμιμη υπερψηφίζουμε. Οι 
άλλες προτάσεις έρχονται μετά. Διαδικαστικά πάντα, η πρόταση είναι η εισήγηση που 
κάνει ο εισηγητής. Αυτή πρώτα κρίνεται. Εάν δεν περάσει η πρόταση αυτή τότε 
μπορεί να περάσει οποιαδήποτε άλλη. 



Ακριβόπουλος: Επί του διαδικαστικού. Αν δεν περάσει η πρόταση της 
εισήγησης τότε θα περάσει η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; Μπορεί να είμαστε 
νέοι στο Δ.Σ. αλλά σε πολλές συνεδριάσεις συνέβαινε να τίθεται σε ψηφοφορία η 
πρόταση της μείζονος αντιπολίτευσης να παίρνει ψήφους και ν' ακολουθεί η πρόταση 
της εισήγησης. 

Πρόεδρος: Εισάγεται το θέμα ανάκληση ή μη. Οι συνάδελφοι που θα 
ψηφίσουν για την ανάκληση ψηφίζουν ταυτόχρονα και τη σφράγιση. Όποιοι δεν 
ψηφίζουν την ανάκληση δεν ψηφίζουν και τη σφράγιση. 

Ακριβόπουλος: Η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου πότε θα μπεί; 
Δήμαρχος: Υπάρχει σφράγιση με ισχύουσα άδεια; Είναι δυνατό να 

σφραγίσουμε νόμιμα ένα μαγαζί κάτω από προϋποθέσεις που δεν προβλέπει ο νόμος; 
Δύο τρόπους σφράγισης προβλέπει ο νόμος. 1) Αν έχει 3 παραβάσεις, δεν έρχεται στο 
Δ.Σ. και σφραγίζεται προσωρινά με απόφαση Δημάρχου. 2) Όταν έρχεται στο Δ.Σ για 
να υπάρξει σφράγιση πρέπει πριν να γίνει ανάκληση της αδείας. Αν δεν γίνει 
ανάκληση είναι παράνομη η σφράγιση. 

Για ποιο θέμα θα μπει ψηφοφορία; Για θέμα που είναι παράνομο; Για να μας 
οδηγήσουν κάποιοι  στην ακύρωση της απόφασης από την επιτροπή του άρθρου 18 
και να είναι υπαίτιος ο Δήμος και για αποζημιώσεις; Εκεί οδηγούμε τα πράγματα; 

Ε'ιναι καταγγελία αυτή, είναι για ν' ακυρωθεί απ΄ την  επιτροπή του άρθρου 
18. Είναι συνείδηση πρακτική όταν πρόκειται για μαγαζιά του κ. Σκουμπόπουλου, με 
τις τοποθετήσεις του ν' ανοίγει  την πόρτα και το νου του οποιουδήποτε κατ/ρχη πώς 
να παρακάμψει την απόφασή του Δ.Σ. Έτσι είναι τα πράγματα .  Ή είναι ανάκληση 
της αδείας κι είναι νόμιμη η σφράγιση ή αν δεν ανακληθεί η άδεια, δεν υπάρχει 
νόμιμη σφράγιση. Βάζετε τον Δήμο σε  περιπέτειες, σε ενδεχόμενες αγωγές 
αποζημιώσεως και να πάει στην επιτροπή του άρθρου 18 για ακύρωση της απόφασης.  

Σκουμπόπουλος: Επί προσωπικού. Είπε ο κ Δήμαρχος  τα μαγαζιά του κ. 
Σκουμπόπουλου. Επιστρέφω τον χαρακτηρισμό γιατί ο ίδιος έχει μαγαζιά σε όλη την 
πόλη και κανένα ο Σκουμπόπουλος. 

Πρόεδρος: Ποιο είναι το προσωπικό δεν κατάλαβα. Ο Δήμαρχος δεν εννοούσε 
ότι έχετε κατ/τα. Δεν τίθεται θέμα. 

Κουρουζίδης: Διαδικαστικά, ενώ γίνεται η ψηφοφορία εμείς μετά συζητάμε; 
Πρόεδρος: Προέκυψε ένα ζήτημα όσον αφορά τις προτάσεις. Διευκρινίστηκε 

έστω και μέσα από την ένταση. Είμαστε υποχρεωμένοι να προχωρήσουμε στην 
ψηφοφορία για  να καταλήξει το Δ.Σ. Δεν γίνεται διαφορετικά. 
 Επί της προτάσεως για ανάκληση και σφράγιση, ποιοι ψηφίζουν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Κ. Βαφείδης, Α. Ταραλάς, Ε. 
Λευκοπούλου, Ε. Κουκουρδής. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την μη ανάκληση της άδειας; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι. 

Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Ν. Χαμαλής, 
Ι. Τριανταφυλλίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 
  Πρόεδρος: Λευκά; 

Λευκή ψήφο έδωσαν 6 σύμβουλοι: 
Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Γ. Μανακούλης. 

Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 23-7-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 



2.- Την υπ’ αριθ. 72/98 απόφαση της Δ.Ε. με την οποία χορηγήθηκε από το Δήμο 
Βέροιας η με αριθ. πρωτ. 24787/20-3-98 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος 
«Ζαχαροπλαστείου» στον Ιωάννη Κούρτη στη Βέροια και επί της οδού Θεσ/νίκης αρ. 
127. 
3.- Ότι με το αριθ. πρωτ. 1020/11109/22-β/18-8-99 έγγραφό του το Αστυνομικό 
Τμήμα Βέροιας μας γνωρίζει ότι στο παραπάνω κατάστημα, στις 18-8-99 και ώρα 
04:05 διαπιστώθηκε – βεβαιώθηκε παράβαση από τις αναφερόμενες στο αρ. 2 παρ. 
2α του Π.Δ. 180/79, δηλ. παραβίαση του καθορισμένου ωραρίου λειτουργίας του 
καταστήματος. 
4.- Το γεγονός ότι έχουν εκδοθεί (3) αποφάσεις Δημάρχου για προσωρινή αφαίρεση 
της αδείας λειτουργίας του πιο πάνω κατ/ματος και ότι έχει βεβαιωθεί νέα παράβαση 
εντός έτους από την έκτιση της τελευταίας προσωρινής αφαίρεσης. 
5.- Ότι με το αριθ. πρωτ. 1020/11109/23/18-8-99 έγγραφό του το Αστυνομικό Τμήμα 
Βέροιας μας γνωρίζει ότι την παραπάνω ημέρα διαπιστώθηκε και ότι η είσοδος του 
αύλειου χώρου του καταστήματος, ήταν ανοικτή και χρησιμοποιείτο από τους 
πελάτες του καταστήματος. 
6.- Ότι σύμφωνα με το παραπάνω ο πιο πάνω κατ/ματάρχης παραβιάζει ουσιώδη όρο 
που ετέθη στην χορηγηθείσα άδεια και η παραβίαση αυτού συνεπάγεται, εκτός της 
ποινικής δίωξης και την ανάκληση της παρούσας άδειας. 
7.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημοτικών συμβούλων και Δημάρχου όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις των παρ. 5 & 9 του αρ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειονομικής Διάταξης. 
10.- Τις διατάξεις του αρ. 24 (παρ. 1, περ. ιθ) και του άρθρου 25 (παρ. 2) του Δ.Κ.Κ. 
(Π.Δ. 410/95) καθώς και του Π.Δ. 180/79 όπως αυτό τροπ/θηκε και ισχύει 
μεταγενέστερα. 

  
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Α) Εγκρίνει την μη ανάκληση της με αριθ. πρωτ. 24787/20-3-98 Δήμου 
Βέροιας άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος 
«Κέντρου διασκέδασης» του Ιωάννη Κούρτη που βρίσκεται στη Βέροια και επί της 
οδού Θεσ/νικής αρ. 127. 
 Β) Εγκρίνει τη μη σφράγιση του παραπάνω καταστήματος. 

Υπέρ της ανάκλησης και σφράγισης ψήφισαν οι σύμβουλοι:  
Μ. Ποτουρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Κ. Βαφείδης, Α. Ταραλάς, Ε. 
Λευκοπούλου, Ε. Κουκουρδής. 

Κατά της ανάκλησης και μη σφράγιση ψήφισαν οι σύμβουλοι:  
Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Ν. Χαμαλής, 
Ι. Τριανταφυλλίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι:  
Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Γ. Μανακούλης. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   422 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Α. Δελαβερίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 21-9-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 


